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Styrelsen 

Styrelsens sammansättning: 

  

Caroline Höglin, ordförande 

Kent Sjölund, vice ordförande 

Nicklas Lindqvist, kassör (klev av styrelsen 2024-10-01) 

Beatrice Olsson, sekreterare 

Maja Lindstein, ledamot 

Ariel Almont Fernandez, suppleant 

Jan Lahti, suppleant (klev av styrelsen 2025-01-01) 

  

Satsningsområden: 

Styrelsen har arbetat för att stärka föreningens organisation. Arbetsgrupperna är ett fortsatt viktigt steg 

i att få en mer effektiv organisation, och att vi blir fler som är med och bidrar i olika arbetsgrupper. 

Våra arbetsgrupper: 

● Anläggning 

● Volontärer 

● Event och sponsor 

● Försäljning 

● Planering 

● Admin 

● Info 

● Rekrytering 

● Sport 

● Café 

● Social samverkan 

Styrelsen har haft 15 protokollförda styrelsemöten under verksamhetsåret. Vi har idag 97 medlemmar 

i föreningen (föregående år 136 st). 

  

  



Föreningens ledare 

Lag   Tränare     Lagledare 

Softboll  Olle Martinsson     Annelie Ervasti 

Baseboll Pär Axelsson, Olle Martinsson 

Junior baseboll Maja Lindstein, Linus Sjölund      Andreas Edin 

U15  Maja Lindstein, Linus Sjölund, Wilhelm Erixon 

U12  Edvard Bengtson, Niklas Lidén     Lina Sjögren 

U8  Stephen Hall, Ebba Ervasti, Kaisa Ervasti Madeleine Blom 

 

Baseboll  

2024 var ett kämpigt år spelarmässigt. En del skador drabbade truppen under året som ställde till det 

rätt ordentligt. Men trots tunna trupper på matcherna levererade ändå Sundsvall Mosquitoes , 13-3 i 

matcher och en andraplats i grundspelet.  

Men i slutspelet tog det slut mot Göteborg Hajarna. En skadad och tunn trupp åkte ner för att försöka 

ge sig på slutspelet men tyvärr så räckte det inte till den här gången.  

Inför 2025 hoppas Sundsvalls seniorlag på att fortsätta traditionen att dominera i grundserien för att 

sätta upp bra förutsättningar för en revansch i slutspelet.  

Vi förväntar oss även förstärkning inför säsongen av juniorlaget då den serien har lagts ner inför 2025 

 

Softboll 

Under 2024 har det inte funnits lag i varken junior- eller Div1-serien för softbollens del. Vi har haft 

ett fåtal aktiva som tränat under säsongen under ledning av Olle Martinsson och Mikael Söderberg. 

Träningar har bedrivits dels med enbart softbollspelare med också tillsammans med junior- och 

seniorlagen i baseboll.  

Föreningen har haft tre aktiva spelare som deltagit i junior- och Div 1-spel tillsammans med andra 

föreningar, Hilma Jerfsten och Wilma Söderberg i Söder Softboll och Ebba Ervasti i Karlskoga 

BATS. Alla tre tjejerna var under 2024 uttagna i landslagstruppen för Softboll och deltog i truppens 

samlingar. Hilma Jerfsten och Ebba Ervasti togs ut i seniortruppen och representerade Sverige på 

Softboll-EM som gick av stapeln i Nederländerna i september 

 

 

  



Juniorer Baseboll 

Under inomhussäsongen tränade juniorerna tillsammans med U15. När utomhussäsongen kom igång 

så fortsatte den trenden med undantag från några som även tränade med regionlaget. Träningen har 

hållits igång hela året.  

Juniorerna var i år ganska få och det resulterade i att laget hade svårt att fylla laget till vissa av 

säsongens matcher. Stort tack till några från juniorsoftbollen som klev in och hjälpte till vid behov. 

Sammantaget är vi stolta över att ha kämpat och fått till de matcher och träningar som genomfördes, 

trots litet urval av spelare under vissa perioder. 

  

U15  

U15 har tränat till stor del med juniorlaget och många av de äldre spelarna har fått möjligheten till att 

kliva upp och spela match med juniorerna medan de yngre har fått åka med U-12 på cuper för att öka 

sin spel erfarenhet. Till säsongen 2025 så har vi som målsättning att ha ett stabilt lag som kommer att 

kunna delta på diverse ungdomscuper runt om i Sverige. 

  

U12  

Under sommaren 2024 tränade vi 1-2 pass i vecka. Ledarstaben hade god hjälp av Ryan Steh och 

Matthew Bahen som stöttade upp både på träningar och cuper. Det är tydligt en utmaning både för 

tränare och spelare under sommarens semesterpussel och träningstruppen varierade en hel del under 

året. Vi lyckades dock att få ihop lag för att delta i hela 4 cuper under sommaren. Det krävdes dock att 

vi använde oss av dispens för överåriga spelare samt spelare från andra lag. Spelarna hade god 

sammanhållning och spelade bra baseboll tillsammans. De kunde glädjas åt att matcherna som 

spelades var jämna och spännande. Vi fick några tillskott från sommarskolan samt U8 under slutet av 

säsongen. 

Efter sommaren hade vi ett kortare uppehåll för att sedan köra igång med vinterträning en dag i 

veckan. Deltagandet på dessa träningar har varit bra trots att vi tappat några spelare som gått vidare 

till nästa åldersgrupp och krock med andra idrotter. Under hösten togs beslut om att Edvard Bengtson 

avsäger sig uppdraget som tränare för U12 framöver och istället träder Ebba Ervasti in och delar 

uppdraget med Niklas Lidén. Vi ser fram emot ännu en sommar med mycket baseboll. 

  

  

 

 

 



U8 

Stephen Hall tillsammans med Kaisa och Ebba Ervasti har varit tränare under säsongen 2024. Det har 

erbjudits 1 träningspass i veckan. Det har till och från varit mycket stor barngrupp som har deltagit på 

träningarna, denna satsning på ett U8 lag har blivit mycket lyckad och laget har fortsatt en stabil 

grupp med ca 15-20 barn som tränat och lekt varje vecka. 

   

Rekrytering 

Under året har vi genomfört ett antal insatser för att värva fler medlemmar. 

• Gärdeskoj 

• Friluftsdag Montessoriskolan 

• Cityskoj 

• Sommarskola i två omgångar 

• Idrottens dag Skönsmons skola 

• Vårt nya koncept med barnkalas har blivit väldigt lyckat, vi har haft ett flertal 

• bokningar utan särskilt aktiv marknadsföring. 

Rekryteringsgruppen har bestått av Kent Sjölund, Camilla Carlsson, Benjamin Granlund, Madeleine 

Blom och Ariel Almont. 

 

Home Run Café 

Vi hade öppet på samtliga matcher och erbjöd spelare, hemma och gäster lunch. Det som erbjöds var 

kycklingsallad att förbeställa samt hamburgare och toast.  Vi hade också ett sortiment med godis, 

kakor och glass till försäljning och dessutom sålde vi dricka och bubbelvatten. 

 

Arbeten och försäljning 

För att få in pengar till klubben har klubben haft försäljningar av Ullmax, Newbody och 

Restaurangchansen. Vi har även arbetat på Norra berget,på parkeringen under julmarknaden. Bra 

jobbat alla som bidrog och ställde upp! 

  

Volontär Spelare 

Inga volontär spelare under säsongen 2024. 

  

 

 



Sammanställning av årets priser 

Kategori Regionserien Softbollserien Juniorserien 

Stolen Bases Pär Axelsson 7 SB  Albin Edin 3 SB 

RBI Bryan Estati 23 RBI  Cevin Schultz 2 RBI 

Fielding Average Olle Martinsson 1.000  Ebba Ervasti .933 

Batting Average Linus Sjölund .615  Cevin Schultz .333 

Pitching ERA Jonas Sjölund 1.17  Albin Edin 23.47 

MVP 

 

Rookie of the 

Year  

Linus Sjölund 

 

Albin Edin 

 
 

 


